

MATERIAL CHANGE REPORT
(Section 11.2 of National Instrument 81-106)

ITEM 1: NAME AND ADDRESS OF THE COMPANY

Primerica Global Equity Fund
Primerica Canadian Balanced Growth Fund
Primerica Global Balanced Growth Fund
Primerica Balanced Yield Fund
Primerica Income Fund
Primerica Canadian Money Market Fund
Primerica Conservative Income Fund

(the “Concert Funds”)

c/o PFSL Fund Management Ltd.
6985 Financial Drive, Suite 400
Mississauga, ON L5N 0G3

ITEM 2: DATE OF MATERIAL CHANGE

November 20, 2025

ITEM 3: NEWS RELEASE

PFSL Fund Management Ltd. (“PFSL”), the investment fund manager of the Concert Funds, issued a press release (both English and French) via Business Wire on November 20, 2025 with respect to the material change. A copy of the press release is attached hereto as Schedule A.

ITEM 4: SUMMARY OF MATERIAL CHANGE

On or about January 1st, 2026, AGF Investments Inc. (“AGF”) is expected to act as the sole portfolio adviser for the ConcertTM Funds, at which time TELUS Health Investment Management Ltd. will cease in its role as a portfolio adviser.

ITEM 5: FULL DESCRIPTION OF MATERIAL CHANGE

5.1 FULL DESCRIPTION OF MATERIAL CHANGE

The ConcertTM Funds currently have two portfolio advisers: TELUS Health Investment Management Ltd. (“TELUS”) and AGF. However, on or about January 1st, 2026, subject to receipt of any necessary regulatory approvals, AGF is expected to become the sole portfolio adviser providing portfolio

management services for each of the Concert™ Funds. As of such time, TELUS will no longer act as a portfolio adviser to the Concert™ Funds.

5.2 DISCLOSURE FOR RESTRUCTURING TRANSACTIONS

N/A

ITEM 6: RELIANCE ON SUBSECTION 11.2(4) OF NATIONAL INSTRUMENT 81-106

N/A

ITEM 7: OMITTED INFORMATION

N/A

ITEM 8: OFFICER OF THE MANAGER OF THE FUND

John A. Adams
Chief Executive Officer, PFSL Fund Management Ltd.
905-812-5345

ITEM 9: DATE OF REPORT

November 21, 2025

SCHEDULE A

Primerica Concert™ Allocation Series of Fund Portfolio Adviser Changes

Mississauga, Ontario – November 20, 2025 - PFSL Fund Management Ltd. ("PFSL"), the investment fund manager and trustee of the Primerica Concert™ Allocation Series of Funds (the "Concert™ Funds"), announced today that it has appointed AGF Investments Inc. ("AGF") to act as the sole portfolio adviser for the Concert™ Funds. The appointment is expected to come into effect on or about January 1st, 2026, subject to the receipt of any necessary regulatory approvals.

The Concert™ Funds are currently advised by both TELUS Health Investment Management Ltd. ("TELUS") and AGF. Once the appointment comes into effect, AGF will make recommendations on the specific underlying funds to be invested in by each Concert™ Fund, as well as the daily trades required to implement the specific underlying fund recommendations. AGF will also assist PFSL in maintaining and determining the investment strategies of the Concert™ Funds. As of such time, TELUS will no longer act as a portfolio adviser to the Concert™ Funds.

The relevant regulatory disclosure documents, including the prospectus and fund facts, will be available on www.sedarplus.ca as well as the designated website of the Concert™ Funds at pfslfunds.primerica.ca.

About PFSL Fund Management Ltd.

PFSL Fund Management Ltd. (PFSL) is an investment manager and wholly owned indirect subsidiary of Primerica Financial Services (Canada) Ltd. The Primerica Canada family of companies includes PFSL's parent company, PFSL Investments Canada Ltd. (a mutual fund dealer), and Primerica Life Insurance Company of Canada. PFSL manages the overall day-to-day affairs and operations, provides administrative services and is responsible for all investment decisions of the Primerica Concert™ Allocation Series of Funds.

About Primerica Financial Services (Canada) Ltd.

Primerica Financial Services (Canada) Ltd., headquartered in Mississauga, Ontario is a wholly owned subsidiary of Primerica, Inc. Primerica Financial Services (Canada) Ltd.'s subsidiaries Primerica Life Insurance Company of Canada and PFSL Investments Canada Ltd. are leading providers of financial products and services to middle-income households in Canada. Independent licensed representatives, located in every province, provide financial education and products such as term life insurance, mutual funds and segregated funds to Primerica clients to better prepare them for a more secure financial future. From coast to coast, Canadian families have more than \$151 billion of life insurance coverage through Primerica Life Insurance Company of Canada, and we administered more than \$23 billion in Canadian assets through Primerica Life Insurance Company of Canada and PFSL Investments Canada Ltd. as of December 31, 2024.

About PFSL Investments Canada Ltd.

PFSL Investments Canada Ltd. is a member of the Primerica Canada group of companies, which includes Primerica Life Insurance Company of Canada and PFSL's wholly owned subsidiary, PFSL Fund Management Ltd.

For further information please contact:

Gana Ahn
Public Relations

gana.ahn@primerica.com

Commissions, trailing commissions, management fees and expenses all may be associated with investment fund investments. Please read the prospectus and other disclosure documents before investing. Investment funds are not covered by the Canada Deposit Insurance Corporation or any other government deposit insurer. There can be no assurance that the full amount of your investment in a fund will be returned to you. If the securities are purchased or sold on a stock exchange, you may pay more or receive less than the current net asset value. Investment funds are not guaranteed, their values change frequently and past performance may not be repeated.

This press release is for information purposes only and does not constitute an offer to sell or a solicitation to buy the securities referred to herein. This press release is not for dissemination in the United States or for distribution to U.S. news wire services.

Changement du conseiller de portefeuille des fonds de la Série de répartition Primerica Concert^{MC}

Mississauga (Ontario) – 20 novembre 2025 - Gestion des fonds PFSL Ltée (« PFSL »), qui est le gestionnaire des fonds de la Série de répartition Primerica Concert^{MC} (les « fonds Concert ») et leur fiduciaire, a annoncé aujourd'hui avoir désigné Placements AGF Inc. (« AGF ») à titre de conseiller de portefeuille exclusif des fonds Concert. Cette désignation entrera en vigueur le 1^{er} janvier 2026 ou vers cette date, sous réserve de l'obtention des autorisations réglementaires nécessaires.

Les fonds Concert sont actuellement gérés à la fois par TELUS Health Investment Management Ltd. (« TELUS ») et AGF. Une fois la désignation entrée en vigueur, AGF formulera des recommandations sur les fonds sous-jacents spécifiques dans lesquels chaque fonds Concert devra investir, ainsi que sur les opérations quotidiennes nécessaires pour mettre en œuvre ces recommandations. AGF aidera également PFSL à tenir à jour et à établir les stratégies de placement des fonds Concert. À compter de cette date, TELUS ne sera plus le conseiller de portefeuille des fonds Concert.

Les documents de divulgation réglementaire pertinents, y compris le prospectus et l'Aperçu du fonds, seront disponible sur le site <https://www.sedarplus.ca/accueil/> ainsi que sur le site Web dédié aux fonds Concert pfslfunds.primerica.ca.

À propos de Gestion des fonds PFSL Ltée

Gestion des fonds PFSL Ltée (PFSL) est un gestionnaire de placements et une filiale indirecte en propriété exclusive de Les Services Financiers Primerica (Canada) Ltée. La famille des sociétés Primerica Canada comprend la société mère de PFSL, en l'occurrence Les Placements PFSL du Canada Ltée, qui est un courtier en fonds communs de placement, et La Compagnie d'Assurance-Vie Primerica du Canada. PFSL gère l'ensemble des activités et des opérations quotidiennes, fournit des services administratifs et est responsable de toutes les décisions en matière de placement de la Série de répartition Primerica Concert^{MC}.

À propos de Les Services Financiers Primerica (Canada) Ltée

Les Services Financiers Primerica (Canada) Ltée, dont le siège social est situé à Mississauga, en Ontario, est une filiale en propriété exclusive de Primerica, Inc. Les filiales de Les Services Financiers Primerica (Canada) Ltée, en l'occurrence La Compagnie d'Assurance-Vie Primerica du Canada et Les Placements PFSL Canada Ltée, sont des chefs de file dans la commercialisation de produits et de services financiers destinés aux ménages à revenu moyen au Canada. Des représentants indépendants accrédités, présents dans toutes les provinces, offrent aux clients de Primerica de l'éducation financière et des produits, tels que l'assurance-vie temporaire, les fonds communs de placement et les fonds distincts, afin de les aider à mieux préparer leur avenir financier. D'un océan à l'autre, les familles canadiennes bénéficient d'une couverture d'assurance-vie de plus de 151 milliards \$ par l'entremise de La Compagnie d'Assurance-Vie Primerica du Canada, et nous gérons plus de 23 milliards \$ d'actifs canadiens par l'entremise de La Compagnie d'Assurance-Vie Primerica du Canada et de Les Placements PFSL Canada Ltée au 31 décembre 2024.

À propos de Les Placements PFSL du Canada Ltée

Les Placements PFSL du Canada Ltée est membre du groupe de sociétés Primerica Canada, qui comprend La Compagnie d'Assurance-Vie Primerica du Canada et la filiale en propriété exclusive de PFSL, Gestion des fonds PFSL Ltée.

Pour tout renseignement complémentaire, veuillez vous adresser à :

Gana Ahn

Relations publiques

gana.ahn@primerica.com

Des commissions de souscription, des commissions de suivi, des frais de gestion et des dépenses peuvent tous être associés à des placements dans des fonds. Veuillez lire le prospectus et les autres documents de divulgations avant d'investir. Les fonds de placement ne sont pas garantis par la Société d'assurance-dépôts du Canada ou tout autre fonds public d'assurance-dépôts. Il n'y a aucune garantie que vous puissiez récupérer le montant intégral de votre placement dans le fonds en question. Si les titres sont achetés ou vendus en bourse, vous pouvez payer plus ou recevoir moins que l'actuelle valeur de l'actif net. Les fonds de placement ne sont pas garantis, leurs valeurs fluctuent et le rendement passé n'est pas garant du rendement à venir.

Le présent communiqué est publié à des fins d'information uniquement et ne constitue ni une offre, ni une sollicitation pour vendre les titres mentionnés. Il ne doit pas être diffusé aux États-Unis ni diffusé aux agences de presse américaines.